

Referat

HOVEDBESTYRELSESMØDE 2/6/2024



Dato:	2. Juni 2024, kl. 10:00 - 12:00
Deltagere:	Søren Berg Paarup. Lis Zacho (afbud), Noah Kallesø, Mette Møller Jeppesen, Jane Grud, Martin Knudsen, Mikael Hewel, Sune Nilausen (Afbud) Medarbejderrepræsentant: Vakant Sekretariatet: Louise Overgaard, Édith Svebølle
Lokation:	Online via Slack og fysisk Kochsgade 31D i Odense

Kl. 10:30-10:35

1. Velkommen og opfølgning på sidste møde

- a. Velkommen til v/ Søren
- b. Valg af dirigent og referent
 - i. Dirigent: Søren
 - ii. Referent: Noah (sekretær) m.fl.

Kl. 10:35-10:40

2. Re-konstituering af bestyrelsen

- Der skal findes en kasserer, da Ditte har valgt at stoppe.
 - Det større behov for kassereren opgavemæssigt er mere det planlæggende
 - **Mette Møller Jeppesen tager rollen som kasserer, med Martin Knudsen som wingman.**
- Sekretær
 - **Mikael Hewel overtager rollen som wingman for sekretær efter Mette**

Kl. 10:40-11:00

3. Evaluering af LEGO Foundation v/ Édith

- Projektet blev startet for støtte starten af FLL kørt under Coding Pirates
 - Da det ikke er muligt for LEGO Foundation at støtte projekter der involverer LEGO så det blev et projekt om: Ud og udforske formelle og uformelle farvande
 - Fremover har LEGO Foundation udtrykt, at de gerne støtter direkte til FLL arrangementer, men der ligger ikke endnu konkret aftale.
- Der er udvalgt 14 aktiviteter til evaluering og er godt på vej til at blive færdig inden for 2-3 uger.
- På baggrund af tekniske problemer blev de sidste slides gennemgået uden Édith. Når rapporten er færdig vil den blive delt med hovedbestyrelsen

Kl. 11:00-11.25

4. FLL´s fremtid og i folkeskolerne v/Louise

- Der er ingen steder i verden hvor FLL kan køre uden store sponsormidler
Der arbejdes dog stadig på hvordan der kan findes sponsorer
- LEGO Foundation giver positive meldinger om at de vil finansiere FLL i fremtiden, afklaring forventet til et ekstraordinært hovedbestyrelsesmøde
- Der ønskes fra sekretariatets side idéer fra Hovedbestyrelsen hvordan man kan komme bedre i kontakt med folkeskolerne
 - Vi vil i hovedbestyrelsen tænke over om vi har nogle gode forbindelser til folkeskole lobbyisme

Kl. 11:25-11:40

5. Bestyrelsens indlæg i PiratNyt.

- Der er et ønske om et indlæg i PiratNyt fra Hovedbestyrelsen
- Der snakkes om indhold
 - Hvem vi er

- Hvorfor vi er her
- Hvad er bestyrelses arbejdet / Hovedarbejde
- Prøve at skabe en forbindelse til foreningerne
 - Kortere afstand mellem lokalafdeling og hovedbestyrelsen
- Sælge hovedbestyrelsen, den gode historie om hovedbestyrelse
- Lede op til debat på slack kanalen: #hb-debat
 - Lav en debat som læsere kan komme med input til
 - Mulig debat emner
 - Hvordan kommer man ind i skole
 - Coding Pirates og Folkeskoler
- Ind imellem bruge video til at formidle hvad der sker på Hovedbestyrelsesmøderne
- Deadline: 25. juni

Kl. 11:40-11:50

6. Bestyrelsens Rundt om Bordet u/ Louise

- LABSTEM Nord Conference aktivitet 14. November om Gamification
 - Mulighed for et Coding Pirates meetup med frivilligt op kvalifikation
 - Se slack kanaler #bornhack og #folkemøde_2024 for eksempler
- Coding Pirates meetups i ikke CP aktiviteter kunne være en mulighed for at skabe interesse
- Der snakkes om hvordan Coding Pirates og FLL synergier
 - Her om at der skal være et større markedsføring for Coding Pirates i FLL

Kl. 11:50-12:00

7. Godkendelse af referat

- Referatet er enstemmigt godkendt